
Styrelsemöte BK Tullbron 
 
Tid:  2024-08-28 
 
Plats:  Styrelserummet Boulecenter Falkenberg 
 
Närvarande: Peter Gleisner, ordf 
  Lena Karlsson, kassör 
  Barbro Gustafsson 
  Bengt-Åke Malmberg 
  Ing-Britt Pehrson 
  Anita Sjöqvist 
  2 tolkar 
 
 
§ 49 Mötets öppnande 
 Mötet öppnades av ordförande Peter Gleisner. 
 
§ 50 Val av sekreterare 

 Lena Karlsson valdes till protokollförare för dagens möte. 
 
§ 51 Val av ledamot att jämte ordföranden justera dagens protokoll 
 Att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes Anita Sjöqvist. 
 
§ 52 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkändes. 
 
§ 53 Föregående mötes protokoll 

Genomgång av föregående mötesprotokoll.  
Mixed trippel-tävlingen går av stapeln fredagen den 13 september kl. 
09.30 som var bestämt från början. 
Samtliga i lag Tullbron Gul har klubbkläder eller kläder i Tullbrons färger 
plus namnskylt. Bestämdes att vid seriematcher där BK Tullbron betalar 
startavgifterna skall samtliga spelare ha klubbkläder på sig eftersom man 
representerar klubben, inte sig själv. 
Öppet hus anordnades den 8 augusti. 32 personer var anmälda, endast 
10 kom. Vi fick 1 ny medlem. 
Bestämdes att trycken som finns på våra kläder för närvarande skall vara 
de som gäller. Peter Gleisner kollar med Tomas Jansson om att ändra 
loggan på vår hemsida. 
Peter Gleisner, Ing-Britt Pehrson och Lena Karlsson kommer att närvara 
i Falkhallen på Sparbanksdagen den 7 september. Peter tar dit vår 
flagga + mjuka klot. 
De som vill träna på våra banor efter stängning kl. 19.00 får ta med sig 
egen kratta så att banorna blir iordningställda. 
Bengt-Åke Malmberg och Anita Sjöqvist bestämmer en dag senare i höst 
för de som vill lära sig enkla fraser på teckenspråk. 
Bestämdes att BK Tullbron betalar spelavgiften, 300 kr, till 
Boulealliansen för ordinarie medlemmar. Medlemsavgiften till BK 



Tullbron, 100 kr, betalas av medlemmarna. Totalt blir det 77 x 300 kr = 
23 100 kr minus c:a 90 x 100 kr = 9 000 kr. Klubbens kostnad: 14 100 kr. 
Angående enkäten framkom önskemål från flera håll att se över 
städningen eftersom många tycker att det är ansträngande. Peter 
Gleisner har kollat med Boulealliansen och fått nej från dem. Om BK 
Tullbron ska anlita städhjälp för sina hallvärdsveckor kommer det att bli 
en ökning av medlemsavgiften till mellan 300-500 kr istället för 100 kr. Vi 
bestämde att sammankallande får ta ett större ansvar att fördela arbetet 
på bästa sätt inom gruppen. 
Boulealliansen återkommer med utbildning av nya kassaapparaten.:  
 

§ 54 Ekonomirapport 
Lena Karlsson presenterade ekonomin. Idag har föreningen 64 974 kr i 
tillgångar. Av återstartstödet på 8 000 kr (öronmärkt för +65) finns 5 906 
kr kvar och av Projektstödet på 11 000 kr finns 5 771 kr kvar. 

 
§ 55 Lärgruppsmöte 

Bestämdes att ha lärgruppsmötet separat den 2 oktober kl. 09.00. 
 
§ 56 Övriga frågor 

Hallvärdskap ska gå före seriespel. Om man inte kan den tid man är 
uppsatt på måste man byta med någon annan i gruppen. Om man uteblir 
och inte har bytt med någon annan kommer vederbörande att få en 
varning. Om det upprepas kan ev. uteslutning ske. 
 
Stödmedlem, för närvarande 6 st, betalar 100 kr i medlemsavgift. Om 
man inte fullgör sina medlemsplikter (enligt stadgarna) och bara betalar 
medlemsavgiften till BK Tullbron anses man som stödmedlem och då har 
man ingen rösträtt men är välkommen på möten och får framföra sina 
åsikter. Stödmedlemmen ingår inte i hallvärdsskapet. 
 
Ansökan om LOK-stöd är inskickad. 
 
En lista där man kan skriva upp om man vill ha licens år 2025 kommer 
att sättas upp på anslagstavlan senare. 
 
Om man är ojämnt antal spelare i seriespelet diskuterades hur vi löser 
det på bästa sätt. 
 
Peter Gleisner informerade oss att Boulealliansen bestämt lägga nytt 
grus inomhus.  
BK Tullbron fick beröm för bra genomförande av hallvärdsveckorna. 
Vecka 47 ska BK Tullbron tillsammans med SPF ansvara för 
hallvärdsskapet eftersom Vessige dragit sig ur alliansen. SPF tar 
måndag och tisdag, BK Tullbron tar onsdag och torsdag, fredagen delas 
lika. 
Eftersom det framkommit önskemål om fler tävlingar för medlemmar utan 
licens kommer alliansen att genomföra 1 sådan tävling någon gång 
nästa år. 

 



§ 57 Nästa möte 
 Nästa styrelsemöte bestämdes till 18 september kl. 09.00.. 
 
§ 58 Mötet avslutas 
 Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 Vid protokollet 
 Lena Karlsson 
 
 

     Justeras 
 Peter Gleisner   Anita Sjöqvist 
 ordf 


